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PROTOKÓŁ NR XXXIX/09 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 30 października 2009 r. 
w Zespole Szkół Nr 1 im Jakuba Stefana Cezaka  w Zgierzu 

 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    27 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXXIX sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany.  
6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 
powiatowym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na pełniącego obowiązki 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu; 
b) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala im. Pirogowa              
w Łodzi; 

c) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Głownie; 

d) przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

e) przyjęcia projektu uchwały w sprawie ograniczenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

f) zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 
9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XXXIX sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1005.  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości, w szczególności: dyrektora  Zespołu Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana 
Cezaka Michała Szalewskiego, posła na Sejm RP Artura Dunina, Zarząd Rejonowy PCK            
w Zgierzu, Komendanta Powiatowego PSP Krzysztofa Zielińskiego, Z-cę Komendanta 
Powiatowego Policji Iwonę Lewandowską, radnego Miasta Zgierza Jerzego Nastalczyka, 
dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pawła Królewiaka, dyrektora Powiatowego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Zgierzu Zbigniewa Jarosika, dyrektorów Zespołu Szkół 
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Ogólnokształcących w Ozorkowie Annę Plaskotę i Zespołu Szkół Licealno-Gimnazjalnych         
w Głownie Annę Lewandowską.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 
porządku obrad XXXIX sesji w pkt 7 projekty uchwał w sprawach: 
1) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „A”;  
2) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „B”; 
3) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „C” 
4) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „D”; 
5) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa Medycznego w Łodzi; 
6) zmiany uchwały nr XXXIII/283 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 lutego 2009r.                   

w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji społecznej                      
i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, na rok 2009; 

7) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego 
w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach administracyjnych miasta 
Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu 
realizacji przejętych zadań; 

8) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 
Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 
Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań.  

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 22 października 2009r. stanowi załącznik nr 4             
do protokołu. 
Jednocześnie Zarząd Powiatu Zgierskiego przekazał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „E” z prośbą o wprowadzenie 
do porządku obrad XXXIX sesji. 
Pismo Zarządu z dnia 29 października 2009r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                 
z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009             
– druk „E” 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu     0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXXIX sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany.  
6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 
powiatowym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na pełniącego obowiązki 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu; 
b) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala im. Pirogowa      
w Łodzi; 

c) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego 
dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa 
Medycznego w Łodzi; 

d) wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Głownie; 

e) przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

f) przyjęcia projektu uchwały w sprawie ograniczenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

g) zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 
h) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski 
dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań; 

i) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 
Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat 
Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

j)  zmiany uchwały nr XXXIII/283/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 lutego 
2009r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji 
społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, na rok 2009; 

k) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                        
29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2009r. – druk „A”; 

l) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                        
29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2009r. – druk „B”; 

m) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                        
29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2009r. – druk „C”; 

n) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                        
29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2009r. – druk „D; 

o) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 
2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009r. – druk 
„E”. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 
 
Ad. 3 
Uwag do protokołu z XXXVIII sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 
Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Radny Bogusław Czekała podniósł następujące sprawy: 
1) wczoraj na sesji Rady Gminy Parzęczew padło sporo uwag krytycznych o stanie dróg 

powiatowych na terenie tej gminy. W związku z tym złoŜył interpelację w tym zakresie, 
która stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

2) odbył się Ogólnopolski Turniej BrydŜowy, w którym dwaj przedstawiciele Powiatu 
Zgierskiego Pan Marcin Bojarski z Parzęczewa i Pan Mateusz Sobczak z Cedrowic zostali 
mistrzami Polski. Radny wie, Ŝe dla tych osób przewidziany jest puchar Starosty. 
Niemniej jednak zapytał czy zostanie on wręczony w formie jakiejś takiej bardziej 
uroczystej, moŜe na sesji Rady Powiatu Zgierskiego. Jak Zarząd planuje tę sprawę 
zrealizować.  

 
Radny Wojciech Budziarski poprosił o informację jakie wnioski zostały złoŜone do 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na dotacje dróg i jaki jest przewidziany 
czas ich odpowiedzi, ich realizacji.  
 
Radna Maria Sobczak nawiązując do sytuacji MłodzieŜowego Domu Kultury w Zgierzu 
zapytała, jaki jest stan aktualnych przenosin placówki do nowej siedziby. Jak zapatruje się na 
to dyrekcja, jaki jest stan przygotowań. Radna wskazała, iŜ w jednym z projektów uchwał 
zmieniających budŜet Powiatu Zgierskiego na rok 2009 jest propozycja przeznaczenia kwoty 
10.000 zł na wymianę stolarki okiennej w budynku MDKu. Czy to są dalsze modernizacje 
tego obiektu, czy przygotowywanie jednak do przenosin do nowej siedziby.  
 
Radny Paweł Wawrzyńczak zapytał o losy opinii Komisji lub tekstów, które były wygłoszone 
na Komisjach: BudŜetowo-Finansowej oraz Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 
Przestrzennej dotyczących ewidencji gruntów, która jest w Zgierzu, za którą odpowiada 
Starosta. Zdaniem radnego, jako wykonawcy prac geodezyjnych i od wielu lat 
funkcjonującego w tym zakresie geodety, następują duŜe róŜnice między częścią opisową         
a częścią graficzną. Za ten stan rzeczy odpowiedzialny jest Starosta Zgierski, chociaŜ te 
zadania pełni Urząd Gminy Miasto Zgierz. Radny poprosił Starostę o ustosunkowanie się do   
podniesionej sprawy. 
 
Prezes Zarządu Rejonowego PCK w Zgierzu Jerzy Kozłowski oznajmił, Ŝe istnieją na tym 
terenie od 1919 r. Są jedną z najstarszych tego typu organizacji, która niesie pomoc ludziom 
nie tylko wtedy, kiedy dzieją się jakieś niepokoje, huragany, ale równieŜ są wtedy, kiedy 
ludzie potrzebują pomocy w zwyczajnym słowie.  Organizacja w Polsce skończyła w tym 
roku 90 lat. W podziękowaniu za współpracę i przy okazji pokazania, Ŝe są, istnieją na ręce 
Starosty przekazał medal pamiątkowy z okazji 90 lecia PCK nadany Starostwu Powiatowemu 
w Zgierzu.  
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Starosta Zgierski Jacek Socha  podziękował za to wyróŜnienie. Zadeklarował, Ŝe w miarę 
skromnych moŜliwości pomoc i wsparcie.  
 
Przewodniczący Rady w imieniu Rady złoŜył podziękowania za wyróŜnienie. Poinformował,                
Ŝe parę lat miał okazję takŜe szefować tej organizacji.   
 
Opinie Komisji do materiałów i projektów uchwał zgłoszonych na XXXVIII sesję stanowią 
załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 5 
Informacja na temat organizacji oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Jacek Brzeziński w imieniu 
Zarządu Powiatu  przedstawił informację.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji. 
 
Radny Wojciech Budziarski był zainteresowany czy na lokalnym rynku przedsiębiorcy 
zgłaszali jakieś wnioski dotyczące zapotrzebowania wybranych kierunków według 
prowadzonej przez nich działalności.  
Następnie radny nawiązał do danych zawartych w  tabeli nr 23 pozycja 2 Zespół Szkół Nr 1                   
w Głownie zawód technik handlowiec w 2008 roku do egzaminu przystąpiło 15 uczniów 
zdawalność 0%, w 2009 roku przystąpiło 7 uczniów zdawalność 0%. Czy to jest wynik tak 
niskiej wiedzy zdających, czy po prostu te osoby zostały źle przygotowane.   
 
Radny Adam Bączyk zadał następujące pytania: 
1) czy bon oświatowy, który jest przez Ministerstwo Oświaty przesyłany i stanowi kwotę 

kształcenia młodego człowieka w szkołach ponadgimnazjalnych aktualnie uwzględnia 
specyfikę kształcenia, czyli czy to są uczniowie szkół licealnych, czy szkół zawodowych; 

2) jakie nowe kierunki kształcenia w aktualnej sytuacji gospodarczo-politycznej kraju 
samorząd ma zamiar uruchomić w najbliŜszym czasie; 

3) czy nowa podstawa programowa jaka ma być uchwalona, obowiązywać od 2012 roku 
umoŜliwia ten ruch, tzn. uruchamianie nowych kierunków w sytuacji, kiedy jeszcze tych 
podstaw programowych nie ma.  

 
Naczelnik udzielił odpowiedzi. 
Przedsiębiorcy zainteresowani współpracą ze szkołą jak najbardziej ze szkołami się 
kontaktują. Tutaj przykładem chociaŜby jest Zespół Szkół Zawodowych w Aleksandrowie 
Łódzkim gdzie właśnie we współpracy z firmą Procter & Gamble otworzono, ze względu na 
zainteresowanie tej firmy, oddział technika mechanika. W Zespole Szkół Zawodowych                 
w Ozorkowie, ze względu na firmę Ceramiki UŜytkowej Tubądzin, uruchomiono oddział 
zasadniczej szkoły zawodowej operator maszyn w przemyśle ceramicznym. TakŜe tam gdzie 
są przedsiębiorcy (średni) zainteresowani pozyskaniem konkretnej kadry do swoich zakładów 
to kontaktują się ze szkołami i szkoły jak najbardziej na te współprace są otwarte i podejmują 
działania, Ŝeby wyjść tym oczekiwaniom naprzeciw. Trudniej jest oczywiście wyjść 
naprzeciw oczekiwaniom małym przedsiębiorcom, bo wtedy ich zapotrzebowanie jest duŜo 
bardziej zróŜnicowane. Tutaj w ramach kształcenia systemem klasowo-lekcyjnym nie ma 
moŜliwości kształcenia na poziomie średnim, czyli na poziomie techników kilkanaście 
zawodów w ramach jednego oddziału. To jest tylko moŜliwe do zrobienia na poziomie 
zasadniczej szkoły zawodowej w ramach tzw. klasy wielo zawodowej. Wówczas uczeń 
zdobywa wiedzę ogólną w szkole i jako młodociany pracownik mający podpisaną umowę               
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o pracę z danym przedsiębiorcą przez 3 dni w tygodniu u niego pracuje odbywając w ten 
sposób praktyczne przygotowanie do swojego zawodu. Potem ma moŜliwość oczywiście taki 
uczeń zdawania egzaminów w systemie izb rzemieślniczych.  
Jeśli chodzi o technika handlowca to rzeczywiście w jednej ze szkół i w roku poprzednim                 
i w roku bieŜącym ta zdawalność była na poziomie 0. W innych szkołach gdzie ten zawód 
równieŜ występował ona była róŜna od 0, ale teŜ moŜe niezbyt zadowalająca. OtóŜ tutaj dwie 
rzeczy naleŜy wziąć pod uwagę, jeśli chodzi o technika handlowca. Mianowicie to jest 
specyfika uczniów, którzy do tego typu szkoły przychodzą oraz trudności egzaminu 
kończącego naukę w tym zawodzie. Z reguły w szkołach gdzie jest technik handlowiec jest 
takŜe technik ekonomista. Patrząc na wyniki egzaminów gimnazjalnych tych uczniów, którzy 
trafiają do zawodu technik handlowiec, technik ekonomista to w tym technikum handlowcu te 
wyniki są zdecydowanie niŜsze. Natomiast patrząc na trudność egzaminu potwierdzającego 
kwalifikacje w obydwu tych zawodach to ta trudność w zasadzie jest jednakowa. W związku 
z tym niŜszy ogólny poziom uczniów kształcących się w zawodzie technik handlowiec a duŜa 
trudność przy uzyskaniu potwierdzenia tych kwalifikacji powoduje, Ŝe odsetek w tym 
zawodzie jest właśnie taki niewielki. 
Kwestia bonu oświatowego. OtóŜ w skrócie rzecz ujmując wartość bonu oświatowego to jest 
kwota wynikająca z tego jaką kwotę na oświatę państwo moŜe przeznaczyć w ramach budŜetu 
centralnego do budŜetu państwa podzielona przez liczbę uczniów w skali kraju. Natomiast 
mimo, Ŝe czasami się mówi, Ŝe ten bon oświatowy ma odzwierciedlać przynajmniej w jakiejś 
części koszty kształcenia to de facto w Ŝaden sposób tych kosztów kształcenia nie 
odzwierciedla – najlepszy przykład to jest sprawdzenie jak wygląda w poszczególnych 
samorządach kwestia wykorzystania subwencji oświatowej i ile ponad tę subwencję muszą do 
tej oświaty dołoŜyć. Częściowo oczywiście specyfikę poszczególnych szkół w tym bonie 
oświatowym Minister Edukacji uwzględnia. JeŜeli zapowiedź zawarta w projekcie 
rozporządzenia się utrzyma to ten przelicznik na ucznia szkoły kształcącej kwalifikacje 
zawodowe będzie wyŜszy niŜ w roku bieŜącym, ale to jest teŜ na zasadzie oczywiście 
przeciągania za krótkiej kołdry.  
Co do podstaw programowych to ministerstwo wychodząc z reformą programową dość 
szybko się uporało jeśli chodzi o szkołę podstawową, gimnazjum i licea ogólnokształcące, 
natomiast wszystko się zatrzymało jak teraz tą ogólną ideę tej nowej podstawy programowej 
pogodzić z kształceniem kwalifikacji zawodowych. I teraz właśnie ta grupa reformatorska            
w Ministerstwie Edukacji Narodowej ma potęŜną zagwostkę  jak z tego wybrnąć, bo ogólny 
zamysł jest, ale teraz nie za bardzo potrafi się pogodzić to ze specyfiką kształcenia 
zawodowego. Jaki to ostatecznie kształt przybierze to trudno w tej chwili powiedzieć. Pewna 
wiedza jest jeśli chodzi o kształcenie ogólne i licea ogólnokształcące, natomiast jak będzie  
wyglądało to nowe technikum, nowa zasadnicza szkoła w 2012 roku to w tej chwili 
praktycznie jeszcze nic nie wiadomo.     
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał jak przebiega współpraca z Powiatowym Urzędem Pracy 
przy przygotowaniach naboru do klas zawodowych, czy uwzględniane są sugestie. 
 
Naczelnik w odpowiedzi przekazał, iŜ ta współpraca oczywiście jest i na poziomie 
Powiatowy Urząd Pracy i poszczególne szkoły jak i na poziomie organ prowadzący. Zgodnie 
z zapisami ustawy o systemie oświaty wprowadzając nowy zawód, czy nowy profil nauczania 
w szkołach zawodowych szkoła ma obowiązek skonsultować się w tym zakresie                             
z Powiatowym Urzędem Pracy, czy kształcenie w danym profilu jest atrakcyjne z punktu 
widzenia sytuacji na lokalnym rynku pracy. TakŜe ta współpraca odbywa się na co dzień,              
nie na zasadzie okazjonalnych spotkań, ale przy planowaniu oferty edukacyjnej na kolejny 
rok szkolny dyrektorzy bezpośrednio z urzędem pracy swoje propozycje konsultują.   
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Dyrektor MłodzieŜowego Domu Kultury Jadwiga Wlaźlińska  wypowiedział się nastepująco: 
„ja oczywiście ciągle w tym samym temacie przyszłości siedziby MDKu. Ciągle to jest dla 
mnie niepokojąca przyszłość, ja ciągle nie wiem co będzie z MDKiem, którego ekspertyza 
budynku taki wyrok na nas wydaje, Ŝe w 2012 roku ta siedziba nie będzie mogła być 
eksploatowana. Wymiana okien nie spowoduje polepszenia warunków lokalowych,                    
ten budynek nadaje się do kapitalnego remontu i to teŜ jest takie dla mnie niepokojące co to 
daje. To nic nie daje, bo ten budynek wymaga wymiany wszystkich instalacji, wymiany 
stropów, dachów. I co dalej? Nie ma takiej analizy zrobionej co jest opłacalne. Są te dwie 
koncepcje: koncepcja przeniesienia na ul. Dąbrowskiego po siedzibie sądu i druga koncepcja, 
którą myśmy zgłębili po takiej debacie, która się odbyła w MDKu - czyli remont i rozbudowa 
obecnej siedziby. W tej chwili ja widzę taką moŜliwość remontu i rozbudowy obecnej 
siedziby, są pieniądze na to. Rozmawiałam z panem Kaftanem w Starostwie i jest taka 
informacja przesłana do pana Starosty; są pieniądze na inwestycje w kulturze i są pieniądze 
na odnawialne źródła ciepła. Do 85% moŜna pozyskać tych środków i myślę, Ŝe to 
ewentualna szansa na naszą przyszłość. Myślę, Ŝe tyle na początek. JeŜeli moŜna prosić o to, 
Ŝeby tą sprawą się zająć to ja tutaj chciałabym poprosić, bo czas ucieka.” 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe temat dotyczący sytuacji MDKu w Zgierzu był 
przedmiotem obrad jednej z sesji Rady Powiatu Zgierskiego. JeŜeli chodzi o funkcjonowanie 
tej placówkę to nie jest zmartwieniem tylko pani dyrektor, ale na pewno radnych oraz 
Zarządu. Myśli, Ŝe odpowiednie działania Zarząd Powiatu podejmie i przedstawi Radzie 
ostateczną koncepcję.  Z tego co wie pewne rozmowy w tym zakresie trwają, takŜe w tej 
chwili nie chciałby rozwijać dyskusji na ten temat.   
 
Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Ozorkowie Anna Plaskota i dyrektor Zespołu 
Szkół Licealno-Gimnazjalnych w Głownie Anna Lewandowska podziękowały za inwestycje, 
które są realizowane w ich placówkach. Doceniają to, Ŝe zarówno Zarząd jak i Rada Powiatu 
interesują się losem młodzieŜy, losem nauczycieli i innych pracowników zatrudnionych                  
w szkołach Powiatu Zgierskiego. Na pewno te inwestycje przyczyniają się do tego, Ŝe pracuje 
się w lepszych warunkach, jest duŜo większy komfort  nauczania, a i obecność młodzieŜy                 
w tych szkołach świadczy o tym, Ŝe im to bardzo odpowiada.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 
 
Ad. 6 
Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie analizy oświadczeń majątkowych Radnych 
Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację.  
 
Informacja Starosty Zgierskiego w zakresie analizy oświadczeń majątkowych złoŜonych 
przez członków Zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu 
 
Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński w imieniu Starosty przedstawił informację.  
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 1130. 
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Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1200. 
 
Ad. 7a)  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na pełniącego 
obowiązki Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu stanowi załącznik               
nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji Rada Powiatu Zgierskiego 
przedłuŜyła termin rozpatrzenia przedmiotowej skargi poprzez podjęcie stosownej uchwały. 
Skargą tą bardzo wnikliwie zajęła się Komisja Statutowo-Prawna, która przedłoŜyła 
następujący wniosek: 
„Komisja w wyniku analizy skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na pełniącego obowiązki 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu ustaliła, iŜ w sprawie toczy się 
postępowanie administracyjne (postępowanie odwoławcze przed Wojewódzkim Inspektorem 
Nadzoru Budowlanego w Łodzi). Wobec tego skargę naleŜy skierować do tego organu  celem 
załączenia jej do akt postępowania i wzięcia pod uwagę przy rozpatrywaniu wniesionego 
przez skarŜącego odwołania.  
W związku z tym Komisja wnioskuje o przygotowanie stosownego projektu uchwały.” 
Wypełniając wniosek Komisji Przewodniczący przedłoŜył projekt uchwały w sprawie 
przekazania skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na pełniącego obowiązki Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Łodzi. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/346/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie przekazania skargi Pana Andrzeja 
Porczyńskiego na pełniącego obowiązki Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego              
w Zgierzu do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Łodzi stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 7b) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala 
im. Pirogowa w Łodzi stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pismo Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 6 października 2009r. przekazujące przedmiotowy  
projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/347/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala im. Pirogowa w Łodzi stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad. 7 c) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa 
Medycznego w Łodzi stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zwrócił uwagę, Ŝe o podobnej sytuacji Rada podejmowała uchwalę 
na poprzedniej sesji. Zastanawiał się przeciwko czemu radni mają protestować. JeŜeli mają 
protestować przeciwko temu, Ŝe przetarg wygrała firma prywatna natomiast państwowa               
w tym momencie musi się wycofać to dla radnego jest to niezrozumiałe. Rozumie, Ŝe te 
świadczenia ambulatoryjne, w miejsce wycofanej Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa 
Medycznego, przejmie inny podmiot gospodarczy, który będzie świadczył te same usługi.            
Czy to jest całkowita likwidacja, czy tylko zmienia się wykonawca tych usług. Jeśli zmienia 
się tylko wykonawca tych usług, który wygrał w drodze przetargu to radny nie wie  
przeciwko czemu ma być ten protest. Chyba, Ŝe te usługi mają całkowicie zniknąć to 
faktycznie wtedy naleŜałoby protestować przeciwko  takim  rozwiązaniom.    
 
Radny Adam Bączyk przekazał, Ŝe firma Falck w postępowaniu przetargowym wygrała na 
część usług, mianowicie: na specjalistyczną i podstawową opiekę zdrowotną, czyli tzw. 
zespoły wyjazdowe. Natomiast Wojewódzka Stacja Ratownictwa Medycznego została 
niejako obarczona tym balastem, który nie został uwzględniony w postępowaniu 
przetargowym, albo nie opłacił się firmie Falck. Wojewódzka Stacja Ratownictwa 
Medycznego podnajmowała pomieszczenia do swoich usług. Pomieszczenia, które były 
dzierŜawione w Konstantynowie Łódzkim były wykorzystywane przez zespoły wyjazdowe            
i przez ambulatoryjną nocną świąteczną pomoc lekarską i pielęgniarską. W związku z tym  po 
analizie kosztów dyrekcja WSRM doszła do wniosku, Ŝe dochody jakie uzyskuje z tej 
działalności, czyli przez kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia na część tylko 
działalności są mniejsze aniŜeli koszty jakie ponosi. Stąd taka sytuacja. Natomiast Ŝycie 
niesie swoje prawa, nie zostało to zawieszone w próŜni i samorząd lokalny Konstantynowa  
Łódzkiego w tym jeden podmiot publiczny i 3 niepubliczne uruchomiły tego typu  
działalność. Z tego co radny wie, to społeczeństwo Konstantynowa jest nawet z tego 
zadowolone. Zdaniem radnego wyraŜenie negatywnej opinii moŜe być troszeczkę krzywdząca 
dla WSRM. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota podkreślił, Ŝe jeśli chodzi o dalsze świadczenie usług to 
według uzasadnienia mają to czynić takie jednostki jak Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 
Zdrowotnej w Konstantynowie Łódzkim, ul. Sadowa 10, Niepubliczny Zakład Opieki 
Zdrowotnej Spółdzielni Inwalidów „Zgoda” w Konstantynowie Łódzkim, ul. 8 Marca 1, 
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „OLMED” filia w Konstantynowie Łódzkim,                   
ul. Piłsudskiego 1 i Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „ESKULAP” filia                              
w Konstantynowie Łódzkim, ul. Kopernika 23. Te wszystkie zakłady funkcjonowały i pewno 
świadczą usługi, a zostało im po prostu dopisane to czego nie będzie robiła Wojewódzka 
Stacja Ratownictwa Medycznego w Łodzi. Negatywna opinia nie dotyczy de facto 
prywatyzacji, bo nie o to chodzi. Chodzi o to, Ŝe jest to ograniczanie dostępności,                          
bo likwiduje się tą pomoc ambulatoryjną świąteczną i nocną.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za przyjęciem głosowało    7 radnych. 
Przeciw głosowało     3 radnych. 
Wstrzymało się od głosu  13 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/348/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiej Stacji 
Ratownictwa Medycznego w Łodzi stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 7d) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie 
w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Głownie 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/349/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały 
Rady Miejskiej w Głownie w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Głownie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad. 7e) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie rozszerzenia działalności 
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu Zbigniew Jarosik w imieniu 
Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zwrócił uwagę, Ŝe w kolejnym projekcie uchwały jest mowa                     
o likwidacji w strukturze PZOZu między innymi oddziału dla przewlekle chorych.                         
W związku z tym zapytał kto przejmie te usługi.  
 
Dyrektor powiedział, Ŝe zgodnie z zarządzeniem Prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia 
oddziały dla przewlekle chorych przestaną istnieć 31 grudnia br. w całej Polsce. Usługi te 
przejmą zakłady opiekuńczo-lecznicze. W Zgierzu zakład opiekuńczo-leczniczy „CARE” 
przy ul. Dubois przejmie chorych z oddziałów dla przewlekle chorych.  
 
Radny Adam Bączyk poprosił o informację czy rozszerzenie działalności PZOZ w Zgierzu 
poprzez utworzenie w jego strukturze komórki organizacyjnej oddziału geriatrii będzie niosło 
jakieś skutki finansowe. Czy uruchomienie tego oddziału wiąŜe się ze zmianą kadrową, czy 
PZOZ jest przygotowany na prowadzenie tego oddziału.  
 
Dyrektor oznajmił, Ŝe PZOZ aktualnie spełnia normy uruchomienia oddziału geriatrii. 
Zatrudni osobę, która jest specjalistą do spraw geriatrii i opieki paliatywnej. Będzie to                 
dr Krystyna Dekorda znany specjalista w Łodzi. Uruchomienie oddziału zapewne zwiększy 
koszty, ale musi on powstać, szkoda dyrektorowi stracić te 10 łóŜek. 
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Radny Adam Bączyk zapytał czy na kanwie likwidacji oddziału dla przewlekle chorych 
dyrektor rozwaŜał koncepcję rozszerzenia oddziału internistycznego. 
 
 
Dyrektor zaznaczył, Ŝe przy tym sprzęcie i kadrze uwaŜa, Ŝe 30 łóŜkowy oddział 
internistyczny spełnia swoją rolę w Powiecie Zgierskim na terenie miasta Zgierza. Natomiast 
oddział geriatrii to nowa luka w usługach medycznych. W województwie łódzkim nie ma 
oddziału geriatrycznego, więc uwaŜa, Ŝe zawsze zoz powinien wchodzić w te luki, których 
nie ma na rynku medycznym. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/350/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 
rozszerzenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad. 7f) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie ograniczenia działalności 
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Dyrektor PZOZ w Zgierzu w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Adam Bączyk zapytał czy są jeszcze w PZOZ jakieś oddziały martwe, które będą 
likwidowane.  
 
Dyrektor odpowiedział, Ŝe w tej chwili nie ma.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/351/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 
ograniczenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 7g) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Dyrektor PZOZ w Zgierzu w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/352/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu 
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 1230. 
Przewodniczący wznowił obrady o godz. 13 20. 
 
Ad. 7h) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 
publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 
Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Wicestarosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk uwaŜa za słuszne powierzania zadań w zakresie zarządzania drogami 
powiatowymi samorządom gminnym. Radny swego czasu sam interweniował w sprawie 
jakości odśnieŜania jednej z dróg powiatowych w Zgierzu i uzyskał od Zarządu taką 
informację, Ŝe skoro nie było skarg to niema problemu.  Były skargi, były Ŝale mieszkańców 
z radnego okolicy, ale nie kaŜdy ma czas, aby osobiście zgłosić się do powiatu i poskarŜyć. 
Praktycznie w sumie teraz tych odcinków dróg przekazanych miastu będzie sporo,  i ktoś to 
powinien systematycznie kontrolować. Czy nie naleŜałoby w związku z tym stworzyć 
jakiegoś systemu kontroli, systemu monitorowania prowadzonych zadań przez miasta                     
i ewentualnie utworzyć jakiejś komórki, która by zbierała te informacje czy jest dobrze,            
czy jest źle, Ŝeby to nie było na takiej zasadzie, Ŝe trzeba szukać poszczególnych telefonów, 
bo niewiadomo do kogo zadzwonić.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/353/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna 
prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 
powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez 
Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Ad. 7i) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 
publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 
Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Wicestarosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
 
 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/354/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 
prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 
powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 
Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Ad. 7j) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/283/09 Rady Powiatu Zgierskiego           
z dnia 27 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji 
społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, na rok 2009 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Członek Zarządu  Tomasz Jędrzejczak w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/355/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/283/09 
Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia planu finansowego 
realizacji zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2009 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Ad. 7k) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „A” stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/356/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Ad. 7l) 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „B” stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/357/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Ad. 7m) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „C” stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/357/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Ad. 7n) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „D” stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/357/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
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Ad. 7o) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „E” stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXIX/360/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 października 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Ad. 8 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację.  
 
Ad. 9 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
Wicestarosta w imieniu Starosty przedstawił informację.  
 
Ad. 10 
Wicestarosta udzielił odpowiedzi na interpelacje: 
Radnego Bogusława Czekały 
Wnioski, które radny zawarł w interpelacji Zarząd w miarę moŜliwości postara się 
uwzględnić w bieŜącej realizacji Wydziału Drogownictwa i w projekcie budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na przyszły rok. 
 
Radnego Wojciecha Budziarskiego 
W dniu dzisiejszym powinna zostać ogłoszona przez Łódzki Urząd Wojewódzki lista 
rankingowa. Powiat Zgierski złoŜył wnioski: 
1) jako lider z partnerem Gminą Miasto Ozorków o przebudowę całego ciągu Placu Jana 

Pawła II, ul. Starzyńskiego, ul. Listopadowej i ul. Wyszyńskiego; 
2) wspólnie z Miastem Gminą Stryków dotyczący drogi ze Strykowa w kierunku SierŜni. 
Powiat zadeklarował pomoc finansową dla Strykowa dla przebudowy ich układu 
komunikacyjnego na osiedlu Wolność. 
Nie został skonsumowany wniosek, który wysunęli przedstawiciele samorządu powiatowego 
brzezińskiego w postaci przebudowy drogi powiatowej, która częściowo przebiega przez 
teren Powiatu Zgierskiego. W ostatniej chwili samorząd brzeziński z tej inwestycji się 
wycofał.  
 
Radnej Marii Sobczak  
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We wnioskach, które są zgłoszone do projektu budŜetu Zarząd proponuje zapisać 50.000 zł na 
modernizację budynku przy ul. Dąbrowskiego – planowanej nowej siedziby MDKu                     
w Zgierzu.  
W dotychczasowej siedzibie została wymieniona większość stolarki okiennej za 17.000 zł. 
Niestety środków tych nie wystarczyło  na wymianę całej stolarki. Zarząd uwaŜa, Ŝe naleŜy 
dokończyć wymianę okien i w związku z tym zaproponował w jednej z podjętych juŜ uchwał 
zmieniających budŜet – druk „C” kwotę 10.000 zł z przeznaczeniem na dokończenie zadania. 
 
Wicestarosta oświadczył iŜ na interpelację radnego Pawła Wawrzyńczaka Starosta odpowie 
na piśmie w statutowym terminie. 
 
 
Ad. 11 
Radny Wojciech Budziarski  poinformował, iŜ na posiedzeniach komisji zgłaszał sprawę 
budynku - ruiny w Zgierzu przy ul. Iglastej 18, który stwarza zagroŜenie. Działania w tym 
temacie zostały juŜ podjęte, za co radny składa podziękowanie.  
 
Ad. 12 
p.o. Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Violetta Drewnowska 
odczytała następujące ogłoszenie: 
Stowarzyszenie Hospicjum im. Jana Pawła II zajmujące się domową opieką nad osobami 
chorymi na nowotwór zaprasza na charytatywną akcję dzieł sztuki, która odbędzie się                  
w Spółdzielczym Domu Kultury SEM 21 listopada o godz. 1700. Obrazy, a takŜe inne 
przedmioty artystyczne będzie moŜna oglądać od godz. 1600. Cały dochód zostanie 
przeznaczony na potrzeby stowarzyszenia i podopiecznych.  
 
Przewodniczący Rady złoŜył podziękowania dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 im. Jakuba 
Stefana Cezaka w Zgierzu za moŜliwość odbycia dzisiejszej sesji. 
 
Ad. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XXXIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1357. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 

 


